
PROTOKÓŁ NR 0012.10.2.2015 
z posiedzenia doraźnej Komisji ds. przygotowania projektu zmian 

uchwały dot. tzw. Budżetu Obywatelskiego 
w dniu 7 lipca 2015r. 

 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, pokój nr 129 A. 
Czas posiedzenia:  godz. 14.00 – 15.00. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz inne osoby, zgodnie                    
z załączoną listą obecności.  
 
Porządek obrad: 
 
1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3.  Plan pracy Komisji. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5.  Zakończenie posiedzenia.  

 

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia.  
 
Posiedzenie Komisji otworzył przewodniczący Tadeusz Markiewicz. Przywitał 
radnych oraz gości będących na posiedzeniu.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony przez Przewodniczącego porządek 
obrad. 
 
Ad. 3. 
Plan pracy Komisji. 
 
Szymon Klimczak 
Uważam, że nasze spotkania jako Komisji winny być otwarte jak najszerzej dla 
społeczności naszego miasta. Mówię o mieszkańcach miasta, ale także                         
o organizacjach pozarządowych, jednostkach pomocniczych miasta. Powinniśmy 
jedno z pierwszych spotkań poświęcić na przybliżenie tematu przepisów budżetu 
obywatelskiego.  Kolejne spotkanie winno być możliwością wypowiedzenia się 
wszystkich zainteresowanych środowisk, następnie winna odbyć się próba 
sporządzenia projektu uchwały przez członków Komisji. Należy pamiętać,                 
iż Komisja jest powołana do końca br.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Czy konsultacja wypracowanego projektu uchwały zostanie poddany szerszej 
konsultacji, uważam, iż należałoby to zrobić.  
 
Krzysztof Kucia- Sekretarz Miasta 
Projekt tejże uchwały ma wymóg konsultacji, wynikający z przepisów prawa 
dotyczących prawa miejscowego. Deklaruję pełną pomoc ze swoje strony, 
obsługę ze strony właściwych wydziałów merytorycznych.  



Bogusław Wawro 
Oprócz słowa konsultacja położyłbym nacisk na słowo : edukacja. Należałoby 
zacząć od edukacji, przybliżeni tematu zainteresowanym osobom.  
 
Krzysztof Kucia 
Jeśli taka będzie wola Komisji, mogę przygotować prezentacje w tym temacie, 
dla przypomnienia. Diagnoza skąd się wzięło, jak funkcjonuje od dwóch lat                 
w mieście.  
 
Szymon Klimczak 
Jeśli mówimy o tematach, które zostaną poruszone, za kilka najważniejszych 
kwestii uważam: edukacja, kryteria podziału, wnioski w projektach, 
postępowanie odnośnie uwag, protokolarne uzgodnienia,  szacowanie kosztów, 
brak procedury głosowania, realizacja wieloletnich projektów, promocja ze strony 
miasta, umożliwienie szerszych konsultacji i inne. 
 
Norbert Małolepszy 
Proszę, aby nam, członkom Komisji, przygotować zestawienie doświadczeń  
w zakresie realizacji tego zadania.  
 
Krzysztof Kucia 
Przygotuję materiał do dalszej dyskusji.  
 
Komisja ustaliła kolejne terminy spotkań: 
 
20 sierpnia 2015r. godz. 15.00  
z udziałem członków Komisji, Prezydenta Miasta, Sekretarza Miasta.  
 
10 września 2015r. godz. 16.00 
z udziałem członków Komisji, Prezydenta Miasta, Sekretarza Miasta  
oraz przedstawicieli jednostek pomocniczych Miasta.  
 
Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski. 

Komisja sformułowała następujący wniosek do Prezydenta Miasta: 
 
Komisja wnioskuje do  Prezydenta Miasta, by wyznaczona przez Panią Prezydent 
osoba ds. związanych z budżetem obywatelskim, skorelowała działalność na 
rzecz budżetu obywatelskiego z działalnością doraźnej Komisji ds. przygotowania 
projektu zmian  uchwały  dot.  tzw.  Budżetu Obywatelskiego,  w  celu  
wspólnego wypracowania projektu przedmiotowej uchwały. 
 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

Ad.5. 

Zakończenie posiedzenia.  

Tadeusz Markiewicz 
Dziękuję zebranym za przybycie i kończę obrady Komisji.  

 
 
Protokołowała     
Agnieszka Bąk       

  Przewodniczący Komisji 
    

                TADEUSZ MARKIEWICZ 


